
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

Protokół Nr XL/22 

 

z XL Sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 30 września 2022 r.  

  

 

Początek posiedzenia    - godz. 10:00 

Zakończenie     - godz. 12:00 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1  

 

Ad. 1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XL Sesję 

Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy,  

Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia sesji uczestniczyło 

13 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 i 2  do protokołu.  

 

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

- p. Renata Kaszubska - Chciałabym prosić, abyśmy zdjęli uchwałę nr 19 i 20, są to uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Przewodniczącą Rady Gminy Dywity. Wyjaśnienia zostały 

udzielone, z jakiego powodu skargę zdejmujemy. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za zdjęciem z porządku 

obrad uchwał ?  

Obecnych było 13 radnych. 

Za przyjęciem  - 11 radnych 

Przeciw             - 0 

Wstrzymało się           - 2 ( Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kamińska Bogusława ) 

Za podjęciem zagłosowało – 11  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Sabina Robak, Kaszubska Renata, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska 

Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas ) 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 



4. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu gminy Dywity za I półrocze 2022 roku. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022– 2029. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2022 r. 

7. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

8. Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej publicznej. 

9. Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej publicznej. 

10. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

11. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

12. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

13. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Centrum Dywit”. 

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie geodezyjnym 

Różnowo. 

16. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w bezpośrednim sąsiedztwie wsi 

Dywity w obrębie geodezyjnym Dywity i Ługwałd. 

17. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie Dywity przy ulicy 

Spółdzielczej. 

18. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji. 

19. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

20. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XXXIX Sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 13 radnych. 



Za przyjęciem  - 13 radnych 

Przeciw            - 0 

Wstrzymało się          - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Sabina 

Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 

Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz ) 

Protokół Nr XXXIX/22 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 30-08-2022 r. został przyjęty – 

załącznik nr 3 

 

Ad. 4. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – przedstawił informację z pracy Wójta między 

sesjami za okres 01.09.2022 r. do 29.09.2022 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania dotyczące 

przedstawionej informacji?  

-p. Zbigniew Glezman - Mówił Pan o priorytetach. Nie usłyszałem nic o chodniku w 

Ługwałdzie. Czy mógłby Pan powiedzieć, jak wysoko, nisko, wśród tych Pana priorytetów 

jest budowa chodnika w Ługwałdzie? Wiemy, że już jest na ukończeniu chyba termin 

realizacji, dzisiaj jest chyba, z tego co widzę, dokumentacji projektowej do tego, no i właśnie, 

co dalej? Gdzie jest Ługwałd w tych priorytetach wykonania w tych chodnikach, ciągów 

pieszo-rowerowych? 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – Nie wymieniałem dlatego, że już to są zlecone 

prace projektowe a w informacji są te, które my przygotowujemy do zlecenia więc jakby siłą 

rzeczy to już jest jakby ścieżka, która jest ujęta czy ścieżka czy chodnik bo to jest jakby 

sprawa trochę bardziej skomplikowana ze względu na zmiany przepisów. Tu już będziemy 

mieli ten projekt, czyli jak będziemy mieli projekt, to będziemy próbować zdobyć 

dofinansowanie a te ścieżki, o których ja mówię obecnie, to dopiero będziemy 

przygotowywać się projektowo. 

Jeżeli byłaby, hipotetycznie, taka sytuacja, że mamy środki na dofinansowanie już dziś, to 

oczywiście ten projekt by szedł jako pierwszy, bo mamy projekt. Natomiast jeżeli potem się 

okaże, że są środki a my tutaj też już mamy projekty to będziemy rozmawiać, które są 

pierwsze, a które drugie w kolejności. 

 

- p. Magdalena Kilkowska - chodzi mi o informację o zamówieniu, że złożone oferty w 

zamówieniu publicznym dotyczącym udzielenia obsługi długoterminowego kredytu 

bankowego. Tutaj, według informacji, którą mamy jako radni przed sobą, kwota, która została 

przeznaczona na realizację zamówienia jest niższa od najniższej kwoty, którą złożyło 

konsorcjum banków w tym przetargu. Czy mogłabym uzyskać informację co dalej w związku 

z tym, jakie są plany? 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik Gminy - Wartością zamówienia jest poziom zapłaconych 

odsetek. Dzisiaj odsetki są, w dużej górce i tak zostały zaplanowane, zważywszy do poziomu 

oprocentowania jakie płaciliśmy w ubiegłym roku a kredyt jest zaciągany na 8 lat więc 

szacowane były na poziomie tego oprocentowania, które obowiązywało na dzień ogłoszenia 

przetargu. Przyjęliśmy założenie i tak bankom przedstawiliśmy żeby oszacować według 

jakiejś stałej dla wszystkich banków wartości. Te odsetki wyszły większe, oczywiście 



będziemy musieli dokonać zmian w wieloletniej prognozie ale to są tylko szacunki bo my nie 

wiemy tak naprawdę za 2 lata jaki będzie poziom odsetek. To jest, oczywiście przetarg 

rozstrzygniemy tak, żeby nie było, ten kredyt mamy zaplanowany od początku roku i taki 

poziom kredytowania był już przyjęty w budżecie. Czy go w całości skonsumujemy? Mam 

nadzieję, że nie bo to jest bardzo duża kwota. Oczekujemy, że jakieś pieniądze do budżetu 

jeszcze wpłyną, o których rząd mówi już od jakiegoś czasu ale nikt nie zna jakie to będą 

kwoty. Jeśli te pieniądze się pojawią to oczywiście kredytu w całości nie realizujemy, tak 

sobie ogłosiliśmy przetarg, że taką możliwość mamy, w części z tego kredytu zrezygnować. 

- p. Bogdan Rudnicki - Panie Wójcie, ja mam takie małe podziękowanie za naprawy 

nawierzchni drogi w Słupach. To był metr na metr, naprawa trwała półtora roku. Prosiłbym 

aby takie może drobne naprawy szybciej były realizowane. Mamy też problem z jedną 

studzienką przy drodze w kierunku szkoły, ostatnio, dwa dni temu, małe opady deszczu, 

znowu cała droga jest jakby w wodzie. To było zgłaszane w listopadzie, przeze mnie 

pierwszy raz, w 2020 roku. Do dziś chyba to nie zostało rozwiązane więc dzisiaj ponownie 

napisałem maila z prośbą o naprawę. 

Chciałem przejść jeszcze do kwestii ścieżki pieszo-rowerowej. W informacji jest termin do 8 

października zostanie ona wykonana. Dzisiaj mamy 30 września. Mało dni zostało a jakby na 

połowie tej ścieżki, jeszcze nie jest okrawężnikowana, jest tylko nasyp wymieniony z piasku, 

podsypka, tak, podbudowa tej ścieżki. Kiedy inwestor planuje zakończyć tą inwestycję, no bo 

na pewno w terminie się nie wyrobi? No i prośba też na przyszłość żeby planować, jeżeli będą 

planowane kolejne ścieżki, jak Pan Wójt mówi, tu łącznik, na Wadągu mamy oświetlenie, w 

Słupach nie jest zaplanowane oświetlenie, żeby w przyszłości gdybyśmy robili ten łącznik 

żeby zaplanować żeby cała ta ścieżka była oświetlana. 

 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity –  jak ja się dowiedziałam o tej studzience od 

mieszkańca, który mnie zaczepił pod sklepem, to na drugi dzień zostało to zrobione więc tego 

już nie ma. 

Ten termin realizacji tej ścieżki, no wiem, z tymi ścieżkami to jest tak, że nie dzieje się, nie 

dzieje nic i potem nagle firma wchodzi, bardzo szybko tam w ciągu trzech dni jest w stanie 

tam takie czy inne rzeczy zrobić. Póki co, jakby ten wykonawca nie zgłasza nam jakby 

potrzeby wydłużenie terminu. Jeżeli zgłosi, to pewnie wydłużymy ale zobaczymy. Wydaje mi 

się, że tu jakby nie ma jakichś zagrożeń żeby jakieś, były w ogóle problemy z zakończeniem 

tej inwestycji w najbliższym czasie. Czy to będzie parę dni w tą czy w tą, to nie wiem ale 

myślę, że i pod kątem rozliczenia dofinansowania tu też nie mamy jakichś terminów takich na 

ostrzu noża, że możemy sobie po prostu na to pozwolić żeby spokojnie zakończyć. Jeśli 

chodzi o kwestie tego oświetlenia, to powiem tak, rzeczywiście parę odcinków było 

zaprojektowanych bez oświetlenia. Wyjątkiem jest Dywity - Różnowo. Tutaj mamy dużą 

ilość zabudowy mieszkaniowej, jednorodzinnej. Wiadomo, że to jest taka jakby łącząca dwie 

miejscowości ścieżka i duży ruch pieszy i tak dalej. Myki - Zalbki, tam nie mamy żadnego 

oświetlenia, Gady nie mamy oświetlenia, Słupy też nie mamy oświetlenia. Wynikało to 

przede wszystkim jakby z kwestii, możliwości pozyskania i ilości środków żeby te ścieżki 

jakby, były na tyle tanie byśmy mogli je zrealizować, bo oświetlenie znacznie podraża całą 

inwestycję. Mówię tutaj głównie o kwestii kabla i lamp, które są na kablu, i jeszcze potem 

szerokości pasa drogowego bo znowu jakby nie może stać lampa na ścieżce a pas nie zawsze 

pozwala na to żeby je umieścić. Powiem tak, tak, rozważymy taki temat żeby te ścieżki miały 

oświetlenie ale na dzisiaj mówię, że raczej nie jest możliwe to żeby to było oświetlenie na 

kablu, ze względu na to, że to jest drogie, jeżeli chodzi o samą inwestycję, a dwa potem na 

utrzymanie energia i tak dalej. 

Jeżeli coś będziemy rozpatrywać, kwestie w ramach solarnych lamp i też mam taką sugestię 

bo to co mówiłem w przypadku Gadów, tam ścieżka była bez lamp, natomiast w ramach 



funduszu sołeckiego to część środków zostało przeznaczonych. Myślę, że może fundusz w 

Słupach też można byłoby trochę częściowo przeznaczyć na to aby, przy tej ścieżce postawić 

te lampy a potem będziemy jakoś uzupełniać jeszcze. 

- p. Bogdan Rudnicki - W tym roku doświetlamy dojście do plaży więc na oświetlenie też 

wydajemy, to jest też powód żeby skorzystać z funduszu innowacyjnego więc jakby w tym 

roku wydajemy na lampy, w następnym roku, już odbyło się zebranie więc będą robione 

chodniki, to żeby też skorzystać z dofinansowania a więc może za 2 lata, razem z Gminą 

wspólnie, ja nie mówię żeby to było oświetlenie typu na Wadągu gdzie w mojej ocenie trochę 

za dużo tych lamp jest. Nie musi być tak gęsto i tak dużo, ale symbolicznie gdzieś tam żeby te 

kawałki newralgiczne czy przy skrzyżowaniach czy przejściach na drugą stronę, przy Osiedlu 

Leśnym żeby były doświetlone. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity –  inwestycja od oświetlenia właśnie plaży to 

bardzo dobra inwestycja bo rzeczywiście plaża w okresie tym jesienno-zimowym, może być 

wykorzystywana, nie jest ciemno bo to jest jednak obszar lasu tak trochę, zejście do plaży to 

jest bardzo dobre wydane pieniądze. 

 

- p. Danuta Kryszałowicz - Panie Wójcie, ja mam taką prośbę żeby referat nowoczesnych 

technologii informatycznych zajął się skutecznie sprawą Internetu w świetlicy w Dąbrówce 

Wielkiej. Sprawa już za długo trwa. Ja wiem, że były kłopoty ze znalezieniem odpowiedniego 

operatora ale to był wniosek składany przeze mnie do budżetu na ten rok i myślę, że rok to  

jest naprawdę długo, Internetu nadal nie ma. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity –  Myślałem szczerze, że już ma finał ale 

widocznie nie ma, skoro Pani mówi. 

 

-p. Magdalena Kilkowska - Ja korzystając tutaj z okazji, że Pan Wójt wspomniał o 

przedłużeniu terminu budowy świetlicy wiejskiej w Różnowie, może zacznę od akurat 

podziękowań bo odbyło się spotkanie z Panem Wójtem, zarówno ja byłam uczestnikiem, jak i 

Pani sołtys oraz rada sołecka. Było to zebranie zwołane na szybko i Pan Wójt się u nas 

pojawił z pracownikiem merytorycznym więc bardzo za to oczywiście dziękuję. Mam jednak 

prośbę żeby to było już ostatnie przedłużenie wykonawcy bo ten termin już się nam po raz 

kolejny przesuwa a jednak sołectwo liczy na to, że udałoby się zamknąć tą część świetlicową 

i mamy też przeznaczone oczywiście w naszym budżecie środki finansowe właśnie na 

wsparcie wyposażenia świetlicy więc też bardzo nam zależy żeby te środki mogły zostać 

wykorzystane. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity –  Jeżeli chodzi o to przedłużenie, to tak, w 

moim odczuciu także to będzie jedyne, już ostatnie, przedłużenie. To tak, jakby się zgadzamy. 

Ja muszę rozliczyć ten wniosek do końca roku z Urzędem Marszałkowskim więc jakby tutaj 

nie ma wyjścia. Kwestia pewnie rozbije się o termin. Myślałem o trzech tygodniach, może o 

miesiącu maksymalnie natomiast z tego co słyszę to wykonawca złożył wniosek o nieco 

dłuższy termin. Nie jest to raczej możliwe według mnie, z uwagi na potem trudności w 

odbiorze. 

 

 -p. Tadeusz Bielicki - Panie Wójcie, też mam zapytanie odnośnie, w Kieźlinach tam tak 

mówiąc szczerze, że nam zwinęli asfalt i nie widać dalej efektu. Przejścia zlikwidowali, nie 

mamy dwóch przejść przy przedszkolu, zostały tylko tablice, pasy są zdarte. Przy kościele w 

ogóle nie ma znaków i pasów też. I te przejście trzecie przy tam przy tych żółtych barierkach 

też mówiliśmy, że tam będzie zrobione w tym roku a tam nic się nie dzieje. I ludzie się pytają 

też kiedy to ruszy w końcu ta sprawa. 

-p Renata Kaszubska - mam na bieżąco informacje od Pana kierownika z referatu ponieważ 

rano zwróciłam się z zapytaniem co się dzieje na tej drodze więc Pan kierownik po 



konsultacjach ze służbą powiatową, przed chwilą przekazał informacje,że w przeciągu dwóch, 

trzech tygodni zostanie położony dywanik asfaltowy i potem zostaną wymalowane przejścia 

piesze.   

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity –  Dziękuję za to pytanie i za poruszenie jakby 

tego wątku bo on się też pojawił na tym naszym spotkaniu piątkowymw Kieźlinach i tutaj 

jakby, tak, sprawa dotyczy drogi powiatowej. 

Wiemy, że dotyczy realizacji bezpiecznych przejść dla pieszych na terenie miejscowości. I tu 

jakby to wszystko jest bardzo dobrą informacją natomiast jakby niedobrą jest to i tu musimy 

poprawić, mówię to tak trochę głośno, żeby ta relacja właśnie informacyjna PSD czy też 

Powiat a Gmina czy też sołectwo, była bardziej zacieśniona bo po pierwsze my niespecjalnie 

wiedzieliśmy jako samorząd, tutaj przyznaję, bo nie było żadnego pisma, informacji, które by 

wskazywało, że w danym okresie czasu będzie ściągany asfalt w obszarze Kieźlin, to jest raz. 

Nie wiedzieliśmy w ogóle, że to ma nastąpić. To nastąpiło, Państwo zaczęli pytać, my się 

dowiedzieliśmy. I potem dwa, nie wiemy jakby kiedy będzie finał tej inwestycji a widzimy, 

że finał jest trochę odległy bo te ściągnięcia asfaltu były już dwa tygodnie, trzy tygodnie 

wcześniej a teraz za dwa, trzy tygodnie będzie kładziona ta wylewka a potem dopiero 

przejścia więc troszkę to się tak wydłuża i tutaj miałem nadzieję bo przedstawicielka Zarządu 

deklarowała, że będzie dzisiaj na naszej sesji ale nie ma Pani Joanny bo byśmy po prostu to, 

jakby, przekazali. 

Musimy, że tak powiem, jakąś podobną strategię komunikacyjną zrobić ze Starostwem i 

właściwie z PSD żeby PSD, jak będzie planowało inwestycje, to żeby nas po prostu 

poinformować. Może po prostu zwrócimy się, mam taki pomysł, żeby po prostu napisać 

jakieś takie pismo z prośbą do PSD o to aby no informowali nas z jakimś wyprzedzeniem o to 

gdzie i w którym miejscu planują realizować daną inwestycję, żebyśmy wiedzieli co 

przekazać. 

-p. Tadeusz Bielicki - musimy wystąpić z jakimś pismem do Powiatu dlatego, że te pasy 

zdjętego asfaltu są jakby w pobliżu jak gdyby tych przejść, natomiast pozostał najbardziej 

zniszczony odcinek od kościoła przy stawku i tam w ogóle nie jest zdjęty asfalt, tam są dziury 

popłukane i bardzo wielka prośba żeby zwrócić się do Powiatu, że jak będą kładli dywanik na 

zerwanej powierzchni, żeby również poprawili ten odcinek bo on jest naprawdę w bardzo 

złym stanie. 

 

Brak dalszych pytań. 

 

Ad. 4. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu gminy Dywity za I półrocze 2022 roku. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Sprawozdanie było omawiane na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje sprawozdanie z realizacji 

budżetu gminy Dywity za I półrocze 2022roku. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Kto jest za przyjęciem 

sprawozdania z realizacji budżetu gminy Dywity za I półrocze 2022roku. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 



Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Sabina 

Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 

Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz ) 

Przyjęto sprawozdanie z realizacji budżetu gminy Dywity za I półrocze 2022 roku. 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022– 2029.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2022 – 2029, 

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Sabina 

Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 

Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz ) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022 – 2029, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/375/22 – 

stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. 6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2022r.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały.  



 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany budżetu Gminy Dywity na 2022r., poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Sabina 

Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 

Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz ) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Dywity na 2022r., została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/376/22 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. 11. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – W projekcie uchwały 

podwyższono stawki o 16,1% czyli inflację według stanu na sierpień 2022 rok.czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Sabina 

Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 

Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz ) 



Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/377/22 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej publicznej. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję Inwestycj. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja iwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii drogi gminnej publicznej, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Sabina 

Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 

Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz ) 

Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej publicznej, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/378/22 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej publicznej. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii drogi gminnej publicznej, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Sabina 

Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 

Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz ) 



Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej publicznej, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/379/22 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Sabina 

Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 

Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz ) 

Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XL/380/22 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 11. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 



przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Sabina 

Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 

Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz ) 

Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XL/381/22 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 12. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Sabina 

Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 

Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz ) 

Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XL/382/22 – stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 13. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 



społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Sabina 

Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 

Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz ) 

Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XL/383/22 – stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 14.  Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Centrum Dywit”. 

 - p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Centrum Dywit”, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Sabina 

Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 

Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz ) 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Centrum Dywit”, została podjęta i zarejestrowana 



pod Nr XL/384/22 – stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie geodezyjnym Różnowo. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja iwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie 

geodezyjnym Różnowo, poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0  

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Sabina 

Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 

Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz ) 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie geodezyjnym Różnowo, 

została podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/385/22 – stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

 

Ad. 16. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w bezpośrednim sąsiedztwie wsi 

Dywity w obrębie geodezyjnym Dywity i Ługwałd. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja iwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak –Uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w 

bezpośrednim sąsiedztwie wsi Dywity w obrębie geodezyjnym Dywity i Ługwałd, poddaję 

pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Sabina 

Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 

Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz ) 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w bezpośrednim sąsiedztwie wsi 

Dywity w obrębie geodezyjnym Dywity i Ługwałd, została podjęta i zarejestrowana pod 

Nr XL/386/22 – stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

 

Ad. 17. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie Dywity przy ulicy 

Spółdzielczej. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja iwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak –Uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie 

Dywity przy ulicy Spółdzielczej, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Sabina 

Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 



Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, 

Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz ) 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie Dywity przy ulicy 

Spółdzielczej, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/387/22 – stanowi zał. nr 17 do 

protokołu.  

 

Ad. 18. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję opinię Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji 

- p. Urszula Derlacz – odczytała uzasadnienie do uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak –Uchwałę  w sprawie rozpatrzenia petycji, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw        - 1 (Tadeusz Bielicki) 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Urszula Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan 

Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas, 

Danuta Kryszałowicz ) 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji, została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XL/388/22 – stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

Ad. 19. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

-p. Bogdan Rudnicki - chciałbym w imieniu mieszkańców, podziękować za udział 

przedstawicieli Gminy Dywity we wczorajszym zebraniu, spotkanie w sprawie, właśnie 

ogrzewania i wyrażamy nadzieję, że tutaj Gmina pomoże lokalnej kotłowni pozyskać 

surowiec i mamy również nadzieję, bo była taka też informacja przekazana, że przepisy 

najprawdopodobniej pozwolą na to żeby udzielić ewentualnego wsparcia finansowego przez 

Radę Gminy Dywity więc tutaj również zwracam się do Państwa radnych, że gdyby taka 



potrzeba była żeby wspomóc naszą lokalną kotłownię aby mieszkańcy, szkoła i przedszkole w 

tym sezonie grzewczym miała ogrzewanie. 

- p. Magdalena Kilkowska - Ja mam pytanie do Pana radnego, w jakim zakresie Rada Gminy 

Dywity miałaby udzielić prywatnym właścicielom nieruchomości wsparcia? 

- p. Bogdan Rudnicki - Pan Sekretarz przedstawił na spotkaniu, że jest taka możliwość, 

przepisy, jakieś prawa będą na to będą pozwalać więc może Pan Sekretarz ewentualnie 

szczegółów by udzielił albo Pan Wójt. 

- p. Waldemar Szydlik – Sekretarz Gminy - Na tym spotkaniu, potwierdzam to co Pan radny 

mówi, opierałem się na informacji naszego radcy prawnego, który przedstawił taką 

interpretację prawną. Myślę, że to będzie wykonalne, jeżeli zajdzie taka potrzeba to, myślę, że 

zgodnie z prawem Rada Gminy będzie mogła udzielić takiej pomocy ale to jest ostateczność. 

Myślę, że na tym etapie pozyskiwania tego surowca, tak jak wczoraj mówiliśmy, ten surowiec 

w tej chwili jest niedostępny aczkolwiek te dostawy jakieś tam trwają, dostawa nie jest w tej 

chwili zakłócona. Do końca roku jest umowa, trwa okres wypowiedzenia, tak jak my 

deklarowaliśmy się w pozyskiwaniu tego surowca czy te zrębki, które można pozyskać z 

Nadleśnictwa, będziemy w tej kwestii działać a poza tym to co Pan Wójt powiedział, tartak w 

Dywitach również się zaoferował, że nam pomoże w tej kwestii, także myślę, że to wszystko 

na dobrej drodze jest. Na tym spotkaniu też uzgodniliśmy, że z mieszkańcami spotkamy się za 

miesiąc bo te informacje, które mieliśmy wczoraj czyli ten wniosek, który trzeba złożyć do 

Wojewody do 5 października, mam nadzieję, że za miesiąc będziemy w tej kwestii więcej 

wiedzieć, jaka to będzie kwota. W tym czasie przedsiębiorca złoży wniosek i oświadczenia od 

mieszkańców i coś za miesiąc, mam nadzieję, że będziemy wiedzieć więcej. 

- p. Magdalena Kilkowska - To czy ja dobrze zrozumiałam, że wsparcie ma iść, ma być to 

rządowe wsparcie ze strony Wojewody, tak? Czy Gmina ma po prostu organizacyjnie 

wspomóc mieszkańców czy Gmina ma finansowo wspomóc mieszkańców, bo jakby tu Pan 

radny powiedział, zrozumiałam, o wsparciu finansowym ale chodzi o wsparcie organizacyjne 

a wniosek miałby iść do Wojewody o wsparcie, tak? 

-p. Waldemar Szydlik - Sekretarz Gminy - My w piśmie do Pana prezesa napisaliśmy, żeby 

złożył taki wniosek do dnia 4 października. Oprócz tego jeszcze w następnym tygodniu 

odbędziemy spotkanie z szefem Tomeksu i mam nadzieję, że uda się złożyć też ten niezbędny 

wniosek, my składamy potem do Wojewody o zabezpieczenie środków i mam nadzieję, że już 

za miesiąc będzie wiadomo co dalej z tym wnioskiem. 

- p. Tadeusz Bielicki - Zbliża się powoli okres zimowy. Wiemy, że mieszkańcy naszego tutaj, 

miejscowości Dywity i całej naszej Gminy będą palić, tak się mówi, czym się da w piecach. 

Wiemy, że w tym roku mieliśmy trzy pożary mieszkań z powodu właśnie kominów, 

nieszczelnych, nieczyszczonych i taką miałbym tylko jakby petycję żeby poinformować 



mieszkańców żeby sprawdzili swoje te kominy oraz wentylacje przed okresem zimowym bo 

później będzie, nie daj Boże, tragedia jakaś, znowu u nas się stanie, żeby jakieś dać 

ogłoszenia, może przez księży żeby głosili to może na tych mszach czy jeszcze dać sms-y. 

-p. Urszula Derlacz - Panie Wójcie, ja zwracam się z taką prośbą, zresztą złożyłam wniosek 

do budżetu bo mam mnóstwo głosów od mieszkańców właśnie, o zamontowanie czujnika, tak, 

powietrza ponieważ szczególnie tutaj przy stadionie w Dywitach, ponieważ, no wiemy, że 

stadion jest bardzo często używany, jest ta młodzież, są tam całej rodziny, są tam różne 

zawody natomiast mieszkańcy prywatnych posesji palą, no, różnymi substancjami, 

materiałami, które są niedozwolone. 

 

Brak pytań. 

Przewodnicząca zamknęła XL/22 sesję Rady Gminy Dywity. 
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